
Hei Astrid Aarhus Byrknes 

 
Den 20 oktober sendte vi deg mail om ønske at vi ville ha deg med på en befaring av vårt 
landbruk på Lindåsvegen 2086. Vi var takknemlig for ditt raske svar 23.10.14 om at du ville 
komme tilbake til oss neste uke. Det er nå gått en måned i fra vår henvendelse til deg uten at 
vi har hørt noe om befaring. 
Som du utalt tidligere er landbruket en hjertesak for Lindås kommune. 
 
Hvis en sammenligner vårt lille tiltak på 1,9 mål for utbedring av beite med formålet at det 
skal dyr på gården, hva blir da skalaen på vei utvidelsen for midtrabatt på Flat øyene. 
(terreng planering av innmark/utmark)  
 
Vi har etterlevd alle nødvendige krav om papirer, søknader og utredninger, men hver gang 
kommer dine saksbehandler med et nytt ønske om … osv.  
Vi ønsker å komme videre uten at jeg må involvere andre instanser. 
 
 
 
Det som var påbegynt var å tilrettelegge for beite, 
tilkomst inn til innmarken og få dyr på området.   

 

    
Når planering er ferdig og innarbeidet i      
resten av innmarken på 25daa, er dette   
tilsvarende. 

 
 
Vi sitter igjen med en sterk følelse om at vår sak blir trenert, med ønsker at vårt landbruks 
areal er ønsket omregulert til andre formål:  

-Kommunedelplan for Lindåsosane og Lygra (vi ligger akkurat innfor nord østre    
  hjørne av reguleringsplan område) 

 -Planstrategi 2012 – 2016,  
 godkjent i kommunestyret den 22.11.2012, sak 117/12 Saksmappe 2012/127 
-Større tomteområde avsatt til byggeområde for bolig. (1200 meter syd for oss) 

- http://www.aftenposten.no/nyheter/iriks/I-Norge-har-vi-ikke-vart-helt-enige-om-hva-       

som-er-en-sau-Det-har-kostet-deg-dyrt-7784651.html 
 
 
Hvis det fremdeles er ønskelig at vi skal kunne fortsette med landbruk og oppstartet 
planerings arbeid vil vi gjerne ha deg med ut på Vågseide.  
Det er fremdeles et most at en har et møte samens med byggesak og landbruk for utvikling 
av de totale ønsker og retninger. Vi må ha et svar på alle tidligere forespurte spørsmål for å 
komme videre, årene går fort. 
Svarene som vi må ha innen november måned i år, er avgjørende hva vi videre må gjøre. 
Disse skal selvfølgelig utredes, tegnes og søkes på vanlig måte.  
Din vurdering og befaring som politiker, ordfører er sterkt ønskelig. 
 
 

http://www.aftenposten.no/nyheter/iriks/I-Norge-har-vi-ikke-vart-helt-enige-om-hva-%20%20%20%20%20%20%20som-er-en-sau-Det-har-kostet-deg-dyrt-7784651.html
http://www.aftenposten.no/nyheter/iriks/I-Norge-har-vi-ikke-vart-helt-enige-om-hva-%20%20%20%20%20%20%20som-er-en-sau-Det-har-kostet-deg-dyrt-7784651.html
http://www.google.no/imgres?imgurl=http://prosjekt.fylkesmannen.no/Documents/Faerder/Bilder/Skotsk_hoeylandsfe_Bjerkoey.JPG&imgrefurl=http://prosjekt.fylkesmannen.no/faerdernasjonalpark/Organisering/&h=769&w=1024&tbnid=VMqaDoFFQcMPQM:&zoom=1&docid=7gfylKN8d97JMM&ei=RagYVIHMC8rOygPO4oL4Dg&tbm=isch&ved=0CDkQMygKMAo&iact=rc&uact=3&dur=9231&page=1&start=0&ndsp=11


På bakgrunn av saksbehandlingen og div. uttalelser vil vi gjerne at du tar deg tid til å befare 
vårt landbruk for og bekrefter eller avkrefter våre antagelser vedr. pågående omregulering 
planer for Lindåsosane og Lygra, ønsker for ikke at det skal være landbruk.  
 
Hvis ikke landbruk, hva er da ønskene:  

-Fri område 
 -Bygge område for bolig 
 -Bygge område for senior bolig/pleie og omsorg 
 -Nærings område 
 -Nordhordland flyklubb miljø har lenge hatt ønsker om landings stripe 
 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
Alf Eikevik 
95125230 


